
PROTOKÓŁ NR 35/2016 

Z OBRAD XXXV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 5 PAŹDZIERNIKA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk   

- Dyrektorzy szkół w Gminie Sochaczew 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Gminy Sochaczew na lata 

2016-2022 " 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkół w Wyczółkach 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do partnerstwa w projekcie pn. " 

Wdrożenie e-usług dla przedsiębiorców w oparciu o Zintegrowaną Platformę 

Systemów Dziedzinowych " przewidzianym do realizacji w ramach Programu 

operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi 

administracyjne   

6. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

7. Sprawy różne 

8. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 

AD. 1 

Obrady XXXV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz.  10.10 

W obradach wzięło udział  14 radnych , co stanowi quorum 
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AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do partnerstwa w projekcie - 

wdrożenie e-usług 

 Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

AD. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Sekretarz o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Sochaczew 

O udzielenie głosu poprosiła Agnieszka Offerczak-Ciura i powiedziała , że strategia zawiera 

wiele życzeń do realizacji . Życzyć można sobie , aby na te życzenia były fundusze i abyśmy 

umieli te fundusze pozyskać 

Pani Offerczak poinformowała , że ma pomysł , aby na terenie gminy zorganizować Jarmark 

Bożonarodzeniowy , analogiczny jaki jest organizowany w mieście .  

Pani Offerczak poprosiła Dyrektorów szkół o podpowiedzi jak to zorganizować , bo taki 

Jarmark Bożonarodzeniowy dobrze byłoby zorganizować w każdej szkole . 

Pani Sekretarz poinformowała , że w realizację strategii gminy będzie można włączyć 

mieszkańców , a na realizację strategii można będzie pozyskiwać środki pozabudżetowe. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował  , że kto z sołtysów chciałby zapoznać się ze 

strategią , to niech się zgłosi po kserokopię  materiałów    

- w głosowaniu wzięło udział 14  radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/146/2016 w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Sochaczew na lata 2016-2022 

 

AD. 4 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w 

Wyczółkach  i wyjaśnił , że Pan Kujawa ponownie  wniósł skargę na działalność Dyrektora, 

w której zwraca się do Rady Gminy o rozszerzenie postępowania wobec Dyrektora Zespołu 

Szkół w Wyczółkach . Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił , że poprzednia skarga  
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rozpatrzona była w czerwcu 2016 roku , Pan Kujawa nie jest mieszkańcem gminy , ani jego 

dzieci nie uczęszczają do szkoły gminnej. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały radni wzięli udział w głosowaniu 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/147/2016 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Wyczółkach  

 

AD. 5 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do partnerstwa w projekcie " Wdrażanie e-usług ..." 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/148/2016 w sprawie 

przystąpienia do partnerstwa w projekcie pn. " Wdrażanie e-usług dla przedsiębiorców 

w oparciu o Zintegrowaną Platformę Systemów Dziedzinowych " przewidzianym do 

realizacji w ramach Programu Operacyjnego Wiedza, Edukacja , Rozwój , Działanie 

2.18 Wysokiej jakości usługi Administracyjne  

 

AD. 6  

Protokół z obrad XXXV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie . 

AD. 7 

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Antuszewicz zapytała czy mamy jakiś wpływ na funkcjonowanie szpitala , na 

zapisywanie do lekarzy specjalistów , na badania. Są utworzone 4 okienka , a czynne jest 

tylko jedno . Gdy nie działał elektroniczny system , to zapisywanie było szybsze . Mieszkańcy  
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Bogdańca proszą o poszerzenie drogi , bo teraz ruch na tej drodze jest dużo większy i nie ma 

jak się wyminąć  , dobrze ,ze jeszcze nie wszędzie pola są zaorane . 

Pan Wojda zapytał czy planowana jest budowa ścieżki rowerowej na planowanym do 

remontu odcinku   drogi Płockiej od ulicy Gawłowskiej w kierunku Kątów 

Pani Pastuszko poinformowała , że zniszczony jest przystanek autobusowy na Jeżówce 

Pani Józefa Offerczak poprosiła o zrobienie poboczy przy drodze od Rozlazłowa do szpitala , 

bo piesi nie mają tam jak iść i idą drogą , a jest to niebezpieczne 

Pani Górecka podziękowała radzie gminy za wykonanie drogi na Lubiejewie  

Pani Krajewska zapytała , czy będzie można zakupić stojak na rowery i postawić go koło 

ogrodzenia Pani Kolasy , bo dzieci zostawiają tam rowery i opierają je o ogrodzenie  

Pani Sekretarz zwróciła się do sołtysów o zgłoszenie się po sesji do Pani Dałkiewicz w celu 

sprawdzenia , czy w złożonych wnioskach o fundusz sołecki są jakieś rzeczy do poprawienia  

Pan Ćwikliński Wojciech poinformował ,że na remontowanym odcinku ulicy Płockiej planuje 

się poszerzenie chodnika do 2 m. , nie planuje się ścieżki rowerowej . 

przystanek w Jeżówce zostanie sprawdzony , odnośnie stojaka na rowery , to w pierwszej 

kolejności trzeba sprawdzić , czy ten stojak da się tam ustawić  

Pani Krajewska Magdalena powiedziała , że przy drodze powiatowej jest taki odcinek na 

którym można byłoby ustawić stojak  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że funkcjonowanie szpitala , po 

wprowadzeniu elektronicznej rejestracji skomplikowało się zamiast to wszystko usprawnić  

Pani Dymkowska Jadwiga stwierdziła , ze opłata za parking w Żelazowej Woli jest bardzo 

wysoka  

Pani Misiak Dominika powiedziała , że przez takie wysokie opłaty cały pas drogi jest zajęty 

przez pakujące samochody , a na parkingu jest pusto . 

Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła , że  ceny za parking ustala dzierżawca parkingu , a gmina w 

zawieranej umowie na dzierżawę parkingu nie zastrzegła sobie wpływu na wysokość ceny za 

parking . 

AD. 8 

Obrady XXXV Sesji Rady Gminy  zakończono o godz. 11.00 

      Protokółowała       PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz           RADY GMINY SOCHACZEW 

                 CZESŁAW ĆWIKLIŃSKI 


